

香港中文大學 The Chinese University of Hong Kong



中大賽馬會氣候變化博物館:團體導賞 (實體及虛擬導賞)

CUHK Jockey Club Museum of Climate Change: Guided Tour for Groups (Face-to-face and virtual guided tour)

導賞員將帶領參加者參觀全球第一所以氣候變 化為主題的博物館,介紹館內有關氣候變化的 展品及多媒體互動展覽。

The guided tour showcases information about climate change and the interactive, multimedia exhibitions of the world's first dedicated climate change museum, the Jockey Club Museum of Climate Change.



中大未圓湖生態行團體導賞

Eco-tour of CUHK Lake Ad Excellentiam for Groups

導賞員帶領參加者遊覽中大校園內多個生態景點及環保設施,以提升公眾對可持續發展及綠色生活的認識。

The eco-tour enhances participants' understanding of sustainable environment and green living through visiting ecological attractions and green facilities on the CUHK campus.



中大賽馬會氣候變化博物館:網上展覽

CUHK Jockey Club Museum of Climate Change: Virtual Exhibitions

博物館 360° 網上展覽突破時間和場地限制。學校可以在合適的時間和環境進行網上展覽。

The 360° self-guided virtual exhibitions overcome physical boundaries and time constraints. The schools can carry out online visits anytime, anywhere to supplement in-person visits.

電話 Phone: 3943 9632

電郵 E-Mail: mocc@cuhk.edu.hk





香港中文大學 The Chinese University of Hong Kong





流動博物館多媒體互動展覽

Mobile Museum Multimedia Interactive Exhibition

流動博物館包括多個與氣候變化主題相關的多 媒體互動組件。學校可借用展覽組件,策劃獨 有的展覽。

The Mobile Museum is a multimedia-enhanced and interactive exhibition series on climate change. The exhibit modules are available for loan by schools to curate their exhibitions.



中大賽馬會氣候變化博物館工作紙

CUHK Jockey Club Museum of Climate Change Museum Worksheets

博物館工作紙可用作課堂教材或用於博物館導 賞活動的一部分,增加學生於博物館探索科學 的樂趣。

The worksheet can be used in the classroom or as part of a pre-booked guided tour to the Jockey Club Museum of Climate Change to bring more fun to science learning.



城市生物多樣性網上學習平台

Urban Biodiversity Online Learning Portal

學習平台提供學習資源,並以香港中文大學未 圓湖生物互動地圖介紹本地城市動植物,推廣 本地生物多樣性。

The learning portal promotes local biodiversity by providing learning resources and introduces urban plants and animals through the interactive map of the CUHK Lake of Excellentiam.

電話 Phone: 3943 9632

電郵 E-Mail: mocc@cuhk.edu.hk

